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Přítomni  

Milena Stárková,  Ctibor Fojtíček, Petra Jánošíková, Pavel Kugler, František 
Horník, Jiří Koreš, Petr Vileta, Jan Honomichl 
 
 
 
Hosté : Ing. Eliška Pečenková, Ing. Milena Nová, Hana Kratochvílová 

  
 
Omluveni 

 
 
Ivo Grüner, Pavel Kugler, Václav Špíral, Dita Portová, Karel Kvit, Jana 
Bystřická, Robin Kvěš, Jan Šašek, Pavel Hauzner, Michal Vozobule 

  

  

 

 

Program: 
 

1. Zahájení 
2. Rozšíření transparentnosti v aplikaci „eDotace“ – Ing. Pečenková 
3. Transparentní účty – starosta Nového města na Moravě, pan Michal Šmarda  
4. Různé, diskuze 
 

1. Zahájení 
 

Komisi zahájila předsedkyně komise a přivítala přítomné. Pozvání na jednání komise 

přijala Ing. Eliška Pečenková, vedoucí odboru informatiky KÚPK a pracovnice 

ekonomického odboru, vedoucí oddělení účetnictví a rozpočtu paní Kratochvílová a paní 

Ing. Nová.  

 

2. Rozšíření transparentnosti v aplikaci e Dotace 

Paní Pečenková předvedla na webu Plzeňského kraje aplikaci e Dotace. 

http://dotace.plzensky-kraj.cz/verejnost 

 

Číslo zasedání 15 
Datum konání          8.10.2015 
Místo konání          KÚPK, Škroupova 18, zasedací místnost č.dv. 143 

Zapisovatel          Renata Flimelová 
 

http://dotace.plzensky-kraj.cz/verejnost
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Na doporučení komise ze dne 16.1.2014 byl zaveden archiv všech žádostí v systému eDotace, 

v popisu dotačního titulu je uvedena celková částka dotace, přibyla kolonka s odůvodněním 

nepřidělení dotace, jsou zveřejněni i neúspěšní žadatelé. Nově přehled žádostí, které nejdou 

přiřadit k vypsanému dotačnímu programu – Individuální žádosti. Doporučení komise bylo 

tedy naplněno po upgrade aplikace eDotace, která proběhla v průběhu roku 2015. 

 

3. Transparentní účty 
Předsedkyně se telefonicky spojila se starostou Nového města na Moravě, kde zveřejňují 
na webu města některé své účty. Dotazy na pana starostu: 
 
1 ) Bylo nutné nějak měnit zavedené zvyklosti a postupy, např. v účtárně, v souvislosti s 
přechodem na transp. účty? 
- Ne, nebylo nutné nic měnit. Banka toto nabízí jako službu zdarma. 

 
2) Našel se někdo, kdo proti zavedení transp. účtů protestoval (úředníci, volení 
představitelé, dodavatelé)? Jak dlouho máte transparentní účty a jak jste o tom 
informovali občany Vašeho města. 
- Ne, nikomu to nevadilo. Transparentní účty máme cca rok a půl. Občany města jsme 
informovali jednak upozorněním na našem portálu a také v tiskovém zpravodaji. 
 
3) Máte transparentní všechny účty úřadu? Vidíte v tom Vy osobně nějaký větší přínos? 
Ano, všechny naše účty jsou transparentní, jen s ohledem na ochranu osobních údajů 
nemáme transparentní výdaje na mzdy. V transparentním účtu je suma mezd převedena 
na mzdový účet, který již zveřejněn není. 
Já osobně ve zveřejnění bankovních účtů větší přínos nevidím. Mnohem větší přínos 
spatřuji ve zveřejňování smluv. Transparentní účty jsou jen jakýmsi doplňkem. 
 
4) V souvislosti s transp. účty se počet žádostí o informace (zákon 106/1999 o 
svobodném přístupu k informacím) zvětšil, nezměnil, zmenšil? 
Absolutně žádný nárůst jsme nezaznamenali. 
 
 
 

4. Diskuze, různé 
 
Nelze srovnávat obec, město, kraj co do počtu účtů a operací na nich. Navíc kraj 
zprostředkovává dotace od státu, tedy všech ministerstev, obcím a příspěvkovým 
organizacím svým i obecním a jedná se o tisíce operací a převodů. Kraj má 62 bankovních 
účtů u 7 bankovních institucí. Vzhledem ke zvyšujícím se legislativních nárokům na účetnictví 
z pozice státu by nebylo vhodné kraj zatěžovat dalšími povinnostmi. Rovněž je nutno zamezit 
zveřejnění citlivých dat (osobních), není zatím známo jak, např. výplaty a podobně. Proběhla 
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diskuze nad významem zveřejnění výpisů z účtů, kde jednotlivé položky občanovi nic 
konkrétního nesdělují. Většina členů komise se shodla nad větším přínosem zveřejňování 
smluv. Komise se dohodla, že nebude nechávat na příštím jednání hlasovat o doporučení 
Radě PK zveřejňovat bankovní účty.  
V návrhu členů zazněl požadavek na příštím, nebo nějakém dalším jednání věnovat se více 
krajskému měsíčníku Plzeňský kraj. 
 
Paní předsedkyně poděkovala všem za účast na jednání. Zvláště pak hostům.                     
Ukončila 15. jednání Komise pro otevřený kraj. 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 
           Renata Flimelová v.r. Ing. Ctibor Fojtíček v.r.          Ing. Milena Stárková v.r. 
 
 zapisovatel ověřovatel zápisu předseda komise 


